

**G** LOBALSERVE  
**I** NTERNATIONAL  
**N** ETWORK



# Globalserve International Network (GIN)

is an International Network of independent professionals, business consultants, accountants, lawyers, bankers, wealth asset and finance managers dealing with international tax issues and wealth asset management.

The goals of the network are the following:

1. To provide support and knowledge to its members on the above issues and keep them updated with the recent development.  
The above is achieved through:
  - a. The organization of International Conferences and seminars
  - b. Publications distributed to its members and uploaded to the official Globalserve International Network website
  - c. Distribution of Globlaserve Newsletter
2. To provide access to international business companies from 25 jurisdictions
3. To enhance networking among the members

## Membership

The GIN was established in 2009 and welcomes as members, professionals from the legal, accounting and finance profession as well as business consultants, bankers and wealth asset managers.

Membership to the network gives access to the following:

1. Free access to the publications
2. Right to register at the conferences and seminars at reduced rates
3. Immediate access to 25 company jurisdictions

Applications for membership can be downloaded from the website.

For further information please send us an email at [gin@globalserve.com.cy](mailto:gin@globalserve.com.cy)



# Международная сеть ГлобалСерв

Международная сеть независимых профессионалов, бизнес консультантов, бухгалтеров, юристов, банкиров, финансовых менеджеров, специализирующихся на международном налогообложении и управлении активами.  
Цели:

1. Поддерживать и информировать членов сети по вышеуказанным вопросам, а также предоставлять обновленную информацию. Все это возможно благодаря:

а. Организации международных конференций и семинаров

б. Публикациям, распространяемым среди членов сети и доступных на официальном сайте Международной сети ГлобалСерв

в. Распространению газеты ГлобалСерв

2. Предоставлять доступ к международным бизнес компаниям с 25 юрисдикций

3. Способствовать сотрудничеству между членами сети

## Членство

Международная сеть ГлобалСерв была основана в 2009 году и принимает в свои ряды профессионалов юридической, бухгалтерской и финансовой отрасли, а также банкиров и менеджеров по управлению активами.

Будучи членом сети, Вам будут доступны следующие возможности:

1. Бесплатный доступ к публикациям

2. Право на регистрацию в конференциях и семинарах по сниженным тарифам

3. Доступ к 25 юрисдикциям для формирования компаний

Аппликационные формы Вы можете загрузить с нашего сайта.

За дополнительной информацией обращайтесь [gin@globalserve.com.cy](mailto:gin@globalserve.com.cy)



**Globalserve Consultants Ltd**

9 Vassili Michaelides  
Globalserve Business Centre  
3026, Limassol-Cyprus  
P.O.Box 57048 3311 Limassol-Cyprus  
Main Line: (00357) 25 824545,  
(00357) 25 817181  
Fax: (00357) 25 824055  
Email: phschiza@cytanet.com.cy

**ГлобалСерв Консалтантс ЛТД**

Ул. Вассили Михаэлидес, 9  
ГлобалСерв Бизнес Центр  
3026, Лимассол, Кипр  
П/Я 57048, 3311 Лимассол, Кипр  
Основная линия: (00357) 25 824545,  
(00357) 25 817181  
Факс: (00357) 25 824055  
Электронная почта:  
phschiza@cytanet.com.cy

[www.globalservenetwork.com](http://www.globalservenetwork.com)